



Protokoll ST106. 2020-06-04

Protokoll fört på telefonmöte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 5 juni 2020.

ST106:01 Mötets öppnande

Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST106:02 Närvarande på mötet

Gösta Frödin/Ordförande
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
June Sandberg/Ledamot
Jerry Eklöf/DTL adjungerad

ST106:03 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes .

ST106:04 Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokoll från föregående telefonmöte daterat ST105 2020-04-02 justerades och lades till handlingarna .

ST106:05 Rapport ekonomi

Berith vår kassör redovisade att denna säsong kommer vi att få ett litet underskott på ca 3000-5000 kr men att likviditeten i VDB är fortfarande mycket god. Berith fixar bokslut och överlämning för revision i vanlig ordning.

KBK har det tufft just nu p g a Coronapandemin och skickat en förfrågan till VDB om vi kan hjälpa till ekonomiskt. Vi beslutade att Berith går ut med en förfrågan till alla klubbar i distriktet om hur läget är ekonomiskt och sen gör en kartläggning med alla uppgifter, efter det tar vi beslut på nästa möte om hur vi ska göra.

ST106:06 Rapport från videomöte 200528 med SBF/Martin Löfgren

Martin Löfgren tog upp rekryterings kedjan till att få nya spelare och vill att många klubbar vill vara med.

SBF bad oss se till att våra medlemmar i klubbarna betalar in sin medlemsavgift i god tid. De vill även jobba mer med senior och pensionärsbridge och vill ha med några kontakt—personer från vårt distrikt.

Martin pratade även om att ruterutbildning är viktigt.

Vill även utveckla den digitala världen inom bridgen.

Alla dessa frågor kommer vi att diskutera på det kommande mötet.

ST106: 07 Åtgärder med anledning av Coronapandemin

Under denna punkt deltog DTL Jerry Eklöf. Vi diskuterade om vårt eget årsmöte i september. Kommer vi att kunna ha något Rallytävling. Vi kom fram till att vi avvaktar

med beslut på kommande möte i slutet av augusti.

Klubbarna tar sina egna beslut när och hur de vill starta upp det fysiska spelet i sin lokal.

ST106:08 Tävlingskommittén 2 av ledamöter önskar avgå efter detta verksamhetsår

DTL Jerry deltog i denna punkt. Jerry har tidigare fått i uppgift att fixa nya ledamöter, han har gått ut med förfrågning till alla klubbar om de hade någon som kunde tänka sig vara med i arbetet inom TK, har bara fått 1 person som anmält sitt intresse att arbeta i TK, Kent Rörqvist Arvika BS. DTL Jerrys förslag är att han ensam jobbar med TK:s frågor under 2020-2021 med styrelsen som ett bollplank. Beslut kommer att tas på nästa möte.

ST106:09 Regelverk för DM-tävlingar

DTL deltog även under denna punkt. DTL Jerry och Erik Nordenberg var inte riktigt överens med skrivningen i dokumentet så Jerry och Erik fick i uppgift att skriva om de punkter som de tyckte var otydliga, överlämna till Gösta för att sen gås igenom ännu en gång på nästa möte och då hoppas vi ha fått fram ett lätthanterligt dokument över Regelverk vid DM-tävlingar.

ST106:10 Regelverk för Rallytävlingar

Vi vill göra lite ändringar i detta dokument och DTL Jerry har gjort några förslag till ändringar. Vi kommer att gå igenom detta på nästa möte för det är inte så bråttom och bättre att göra det på ett fysiskt möte.

ST106:11 Spelprogram 2020/2021

TK har utfärdat ett förslag som vi gått igenom tidigare. Alla klubbar är tillfrågade och ställer upp som arrangerade klubb med reservation för lokalkostnaden för DM veteraner i Solstabridgens lokal. Vi beslutade att Ingrid lägger ut det som förslag som vanligt men med en notering om att ändringar kan komma att göras p g a Coronapandemin.

ST106:12 Övriga frågor

DTL Jerry Eklöf information under denna punkt. Jerry informerade om att han jobbar med att få igång partävlingar via BBO arrangerade i VDB: regi (p g a lättare att en enhet driver i arrangemanget i vårt distriktet). Intäkterna delas mellan SBF/VDB och VDB:s del kommer att sättas in på vårt ruterkonto. Jerry ville ha mandat att få administratör rättigheter. Vi var många i styrelsen som tyckte detta var ett utmärkt sätt att driva bridgespel i dessa tider så beslutet blev att han fick mandat att driva frågan.

Intäkterna till VDB kommer sen att fördelas till alla klubbar i distriktet som har med spelande medlemmar i förhållande till antal medlemmar som spelar. Berith vår kassör lovade fixa detta denna fördelning.

DTL Jerry utfärdar ett dokument med utförlig information till oss i styrelsen först sen kommer vi att sprida vidare informationen till alla medlemmar.

ST106:13 Nästa möte

Nästa möte preliminärt torsdag 20 augusti 2020 hos Solstabridgen , nu försöker vi med ett fysiskt möte med distansering i lokalen. Starttid 17,00.

ST106:14 Mötet avslutas

Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

Ingrid Skoglund

Gösta Frödin